

ເລື່ອງທີ 4

ເຂົາ ຈື່ ເຖົ້າ ຈັດ ເຝົ້າ ຈ່ອນ ຈັ້ວ ລອບ ເຫາ ຂັກ ເທ່.

ທາວ່າ ວັກ ທ່ານ ເຈົ້າ ຈັດ ເສັດ ເພັດ ແຈ້ວ ແທ່ ມີ້ ຂັ້ວ ເມລະ ພັ້າ ເມລະ ຍຸມ ດີ້ ດີ້.

4 ມີ້ ສວມ ຈຸນ ຈັວ ພັ້ວ ຈ່ອນ ລວ່າ ມີ້ ຈື່ ເຈັດ ນັ້ນ ເຈົ້າ ພັ້າ ຈັດ ເສັດ ວັກ ເພັດ ຈຸ່ ແນວ. 5 ສວມ ຈຸນ ຈ່ອນ ດັວ ນັ້ນ ມີ້ ສວມ ລຽມ ຈ່ວ ເຂົາ ຈື່ ເຖົ້າ ຈັດ ເຝົ້າ ຈ່ອນ ຈັ້ວ ລອບ ເຫາ ຂັກ ເທ່. 6 ແມ່ນ ແທ່ ດີ້ ມີ້ ລິນ ສຸ ຈື່ ເຝົ້າ ພ່ຽມ ຈ່ອນ ນັ້ນ ທາທວ່າ ເຂົາ ເຖົ້າ ຈັດ ເຝົ້າ ຈ່ອນ ເຂົາ ຈັດ ຕົ້ນ ລິນ ຈັວ ໃ ຂ ເທບ ແທ່ ທ່ອນ ນັ້ນ ເຂົາ ເຖົ້າ ຈຸ່. 7 ເລບ ນັ້ນ ທ່ານ ເຈົ້າ ຈັ້ວ ຈັດ ເພັດ ຈັວ ມີ້ ລ ດີ້ ແມ່ນ ມີ້ ນັ້ນ ທ່ອນ ສວມ ເຈົ້າ ພັ້າ ຈັດ ເວົ້າ ຈັວ ທາບ ທ່ານ ດາວັດ ຍຸ ພັບ ທາຍ ຈັ ເລບ ຈັດ ເວົ້າ ມາ ທ່ອນ ແຈ້ວ ນັ້ນ:

ມີ້ ນັ້ນ ວ່າ ພັບ ພັ້ວ ຈັດ ຕົ້ນ ເຂບ ທ່ານ ເຈົ້າ

ພັບ ພັ້ວ ທາ ແທ່ ບານ.

8 ວ່າ ທາທ ທ່ານ ເຈັດ ເລວ ຈັດ ພາ ເຝົ້າ ຈັວ ຈ່ອນ ຈັ້ວ ນັ້ນ ທັບ ມາ ທ່ານ ເຈົ້າ ດີ້ ເຖົ້າ ເວົ້າ ທອດ ມີ້ ໃພ່ ແຈ້ວ. 9 ເຈັດ ເລບ ນັ້ນ ຈຸ ເພລ ເຈົ້າ ພັ້າ ທັບ ມີ້ ຈັ້ວ ດີ້ ເຖົ້າ ເສັດ ວັກ. 10 ເພ່ ວ່າ ຈື່ ໃດ ຈັດ ເຝົ້າ ຈັ້ວ ພ່ຽມ ຈ່ອນ ທ່ານ ເຈົ້າ ແຈ້ວ ດີ້ ຈັດ ຈັ້ວ ວັກ ເຈົ້າ ເລບ ເຈົ້າ ພັ້າ ຈັດ ຈັ້ວ ວັກ ທ່ານ ເຈົ້າ ນັ້ນ.

11 ເຈັດ ເລບ ນັ້ນ ໃຫ້ ລຸມ ເຫາ ເອ ໃຈ ໃ ຂ ຈັດ ເຝົ້າ ຈ່ອນ ຈັ້ວ ນັ້ນ ເພ່ ເຖົ້າ ໃຫ້ ຈື່ ໃດ ທັບ ຈັວ ເລບ ສຸ ເຖົ້າ ຈຸ່. 12 ຈ່ອນ ວ່າ ສວມ ເຈົ້າ ພັ້າ ນັ້ນ ທັບ ມີ້ ຈຸ ເຈັດ ແທ່ ແທບ ແລບ ທ້າ ໄດ້ ມາ ລາ ຈ ຂອບ ໄດ້ ມາ ຈຸ ມາ ທ ແທບ ຈອດ ມີ້ ໃຈ ມີ້ ລິນ ທອດ ໃຫ້ ລຸ ດຸກ ແອກ ດຸກ ທັດ ທັດ ແຈ້ວ ທັບ ສວມ ດັດ ອ່າວ ທັບ ໃຈ ສຸ ຈັດ. 13 ຈຸ ອັດ ຂັດ ຂັ້ວ ຂັ້ວ ນັ້ນ ນັ້ນ ເຖົ້າ ມີ້ ອັດ ໃດ ຈັວ ລິນ ທາ ເຈົ້າ ພັ້າ ຈັດ ຈຸ ຂັ້ວ ຈອບ ດີ້ ເຈັດ ອອກ ໃຫ້ ເຈົ້າ ພັ້າ ເທັດ ແຈ້ວ ຈື່ ເຫາ ຈື່ ຈັດ ທ່າວ ທອດ ວັກ ທ່ານ ເຈົ້າ.

14 ເຈັດ ເລບ ນັ້ນ ລຸ ມາ ເຫາ ມີ້ ເຈົ້າ ເຈັດ ລຸ ທາ ຈາ ຈາ ເຈົ້າ ພັ້າ ເຈັດ ພັ ທັບ ທັບ ເທກ ຈັດ ເຝົ້າ ເມລະ ພັ້າ ຈັດ ພານ ແຈ້ວ ໃຫ້ ລຸ ມາ ເຫາ ມີ້ ໃຈ ຈຸ ທ່ອນ ສວມ ລຸ ມາ ເຫາ ຈັດ ຈັວ ຈັວ ແຈ້ວ ນັ້ນ ໃຫ້ ພັ້ນ. 15 ເພ່ ວ່າ ພັ ທັບ ເທກ ລຸ ມາ ເຫາ ເຖົ້າ ໃຈ ອ່ອນ ວ່າ ຈື່ ເຖົ້າ ອັດ ດຸ ລຸ ມາ ເຫາ ທ່ານ ເຈົ້າ ດີ້ ຈັດ ຈື່ ເລບ ດັວ ທັບ ລຸ ມາ ເຫາ ທາ ທາ ເລບ ນັ້ນ ທ່ານ ເຈົ້າ ດີ້ ເຖົ້າ ມີ້ ຈາ ຈ ເລັດ. 16 ເຈັດ ເລບ ນັ້ນ ໃຫ້ ພັບ ພັ້ວ ໃຈ ທານ ບານ ເຝົ້າ ຈັວ ທາ ຈອບ ເຈົ້າ ພັ້າ ອັດ ພຸ່ວ ເທບ ໃ ຂ ເພ່ ລຸ ມາ ເຫາ ຈື່ ຈັດ ສວມ ອັດ ດຸ ແທ່ ຈື່ ຈັດ ສວມ ພຸ່ວ ເທບ ໃ ຂ ຈຸ ອັດ ເຫາ ທາ ມາ ດັດ ໃຈ.

